

COMUNICAT:

ACTUALITZACIÓ DE LA VOSTRA QUOTA



Modificació del salari mínim interprofessional

La CASS us comunica que, d'acord amb el [Decret 253/2026](#) de l'1 de juliol del 2026, el salari mínim interprofessional s'ha incrementat un 2,8 %, situant-se en [1.568,67 € bruts, a comptar des de l'1 de juliol del 2026](#).



Us informem que la quota que pagueu cada mes es veurà afectada per aquest increment, ja que la base de cotització de la vostra quota es calcula en funció del salari mínim interprofessional.

Per a més informació, truqueu al (+376) 870 870 o envieu un correu a cau@cass.ad.



Els continguts que s'ofereixen en el ComuniCASS tenen caràcter merament informatiu, **sense validesa jurídica**. Per a finalitats jurídiques, s'hauran de consultar els texts publicats en el **Butlletí Oficial del Principat d'Andorra**.

Per a dubtes, qüestions, omissions, inexactituds en les dades i informacions posades a disposició del ComuniCASS, s'ha de contactar amb la CASS.

Copyright © 2026 CASS, Caixa Andorrana de Seguretat Social, All rights reserved.

Heu rebut aquest butlletí informatiu perquè formeu part de la base de dades de la Caixa Andorrana de Seguretat Social.

[Cancel·lar subscripció](#) [Modificar correu electrònic](#)